
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sted:    Grønt Fagsenter Hvam, Hvamsvegen 696, 2165 Hvam 

Dato:    05.08.2024 

Tid:   Kl. 18.30 

Fokusområde: Årsmøter i lokallagene, kursholderkurs, høstkurs 

Bevertning:  Margrethe 

 

Til:  Anniken D. Laake, Solveig O. Reierstad, Fredrik F. Olsen,       
Margrethe Lindrup, Natalie L. Larssen, Eivind Berg, Elie P. Garnes,  
 Torbjørn Karterud (fra kl. 19) og Oda Torgersbråten (NBU) 

Frafall:  Live Grøndahl, Håkon Ringnes, Kristoffer Bjørneby, Edvard Finstad, Akershus 
Bygdekvinnelag, Marthe Bogstad (ABL)  
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Sak 1.24 Godkjenning av innkalling og saksliste  

Innkallingen ble sendt ut på e-post den 29.07.2024 

Vedtak:  

1.24 Fylkesstyret godkjenner innkalling og saksliste. 

 

Sak 2.24 Godkjenning av protokoll  

Protokoll fra styremøte 10.06.24 ble sendt ut på e-post den 29.07.24.  

Vedtak: 

Fylkesstyret godkjenner protokoll fra styremøte 10.06.24 

 

Sak 3.24 Referatsaker  

3.1 Orientering fra samarbeidsorganisasjoner 
a) Orientering fra Akershus Bondelag 
- Leder var i NRK om noe potetpriser. 
- Skal ha styremøte 12. september. 
b) Orientering fra Akershus Bygdekvinnelag 

 
3.3 Orientering fra NBU 
Har vært stille nå i sommer 
Jobber med nemnder til det nye styret 
Første styremøte er 16-18. august 
Kom hjem fra tur til Estland i går, med to representanter fra styret i NBU. Hovedtemaet var 
entreprenørskap. 

 
3.4 Orientering fra AU/ØU 
AU: 

- Har vært noen få psaker 

ØU: 

- Ingen søknader på LS-fondet etter sommerstevne 
- Legger ut informasjon om hvordan man skal søke fondet på nettsiden. 

3.5 Lokallagsrunde 

Aurskog-Høland: 

- Ikke så mye nytt siden forrige gang 
- Har begynt å tenke på årsmøte til ABU i 2025, da de skal arrangere 
- Årsmøte 21. august 

Christiania: 

- Purre på at de må sende inn årsmøtedato, at det blir mot slutten av august, har et mål 
om å avholde årsmøte 
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Enebakk: 

- Dato er satt, det blir 18. august.  

Eidsvoll: 

- Dato er satt, 15.august 
- Skal ha åpen gård samtidig som Sjoa turen.  

Frogn og Nesodden: 

- Satt dato for årsmøtet 11. august på Folkvang 

Hurdal: 

- Har satt dato for årsmøte 14. august. 
- Pusher på for å få ut sakspapirer ol. 

Gjerdrum: 

- Årsmøte 22. august 

Kråkstad/Ski: 

- Har ikke satt dato for årsmøtet, pusher på de at det må bli satt snart. 

Nittedal/Hakadal: 

- Har hatt årsmøte, med ny leder. Får sendt inn sakspapirene. 
- De skal ha HA til NBU, det må vi følge opp. Høre om Skedsmo vil samarbeide og bidra 

med tevlingsbiten og arrangering før de skal arrangere det selv i 2025. 

Nannestad: 

- Har hatt årsmøte (04.08), har satt et nytt styre, tre nye inn og to som har sittet en stund 
ut av styret. 

Nes: 

- Har satt dato for årsmøtet 21. august, går bra med de 

Ullensaker: 

- Skal ha styremøte for å planlegge årsmøtet 
- Årsmøte 25.08 

Skedsmo: 

- Skal ha årsmøte 18. august 

Sørum: 

- Årsmøtet er 11. august 
- Går ellers fint 

Vestby: 

- Årsmøte er 25. august 
- Veldig bra sommerstevne, ser ut som det går bra økonomisk 

Ås: 
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- Har satt dato for årsmøtet som er 08.08, men sliter med å finne folk til nytt styre. 

Vedtak:  
 3.24 Fylkesstyret tar orienteringssakene til orientering.  
 
 
Sak 4.24 Organisatorisk arbeid  

4.1 Orientering fra nemndsarbeid 
Solveig orienterer.  

Jobbet med kursholderkurs og høstkurs. 

Vedtak:  
4.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

4.5 Kursholderkurs 

Vi skal ha kursholderkurs 16-18. august, sammen med Østfold og Hedmark. Solveig 
orienterer.   

Hytte, program og annet er ordnet unntatt kursholder. Forslag til kursholdere er Siri Marlen 
Sundhagen og Maja Aas. 

Vedtak: 

4.5 Fylkesstyret tar saken til orientering 

 

4.7 Årsmøter i lokallag 

Årsmøter i lokallagene er i gang, og vi må fordele slik at det møter en representant på de 
forskjellige årsmøtene. Anniken og Solveig orienterer.  

Se eget vedlegg. 

Vedtak: 

4.7 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 5.24 Bygdepolitisk arbeid  

5.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Fredrik orienterer. 

Uttalen er på gang. Ellers vært stille. 

Vedtak:  
5.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 6.24 Økonomi  
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6.1 Orientering om økonomien  
Margrethe orienterer om den økonomiske situasjonen i ABU. 

Se eget vedlegg for resultatregnskap fra 01.01.2024.  

Foreløpig et underskudd. EKKO har økt en del, skalkefesten er bokført der som ble litt dyr, 
og tevlingskostnad har økt, da tevlingsbestikket er bestilt nå. 

Er en del lokallag som har en del fakturaer som ikke er betalt til ABU. 

Vedtak: 
6.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

6.5 LS – fond 

Anniken og Margrethe orienterer om status på fondet. 

Tatt kontakt med landkreditt, og fått en kontakt som skal hjelpe oss å forvalte overskuddet 
fra LS. Ønsker et møte hvor vi blir enige om hva som er best å gjøre med pengene.  

Har ikke vært noen søknader etter sommerstevnet. Vi må få lokallagene til å søke penger i 
fondet så de kan arrangere aktiviteter. 

Vedtak: 

6.5 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

 

Sak 7.24 Aktiviteter og kultur  

7.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Natalie orienterer. 

Ordnet med ABU-hallen på LS. 

Vedtak: 
7.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

 7.5 Turer 

Vi skal arrangere tur for medlemmer over 22 år til Sjoa rafting 9.-11. august. Natalie 
orienterer. 

To ledige plasser til Sjoa. Lager en chat med de som skal være med på turen slik at 
informasjon kan gå der. Felles matstopp på veien opp med de som skal på tur. Kjøpe 
grillmat og grille på lørdagskvelden. Må handle frokost til lørdag og søndag. 

 

Vi må også se på alternativer for transport til HA i Trøndelag. Natalie orienterer. 

Vi lager arrangement og utdype hvilke fly vi tar slik at vi kan reise en gjeng sammen fra Oslo 
til Trondheim. Deretter eventuelt sette opp en buss fra flyplass til HA. 
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Ringe for å høre om å chartre et fly, Eivind ordner det. 

Motorsagtevlere må reise torsdag uansett. Mulig å gi de kjøregodtgjørelse for bilen for å 
betale for bensin f.eks. Da må de samkjøre. 

Vedtak: 

7.5 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

Sak 8.24 Tevling 

8.1 Orientering fra nemndsarbeid 
Live orienterer. 

Vedtak: 
8.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 9.24 Nybrott  

9.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Eivind orienterer. 

Skjedd lite ila. av sommeren. 

Vervekampanje fram mot høstkurs, legg ut informasjon om dette. 

Vedtak: 
9.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  
 

9.2 Medlemstall  
Fokus på medlemstall er viktig gjennom hele året. Eivind orienterer om medlemstall pr. 
05.08.24 

Det var 1103 betalende og 150 ikke-betalende medlemmer i ABU per 05.08.24. 

Vedtak: 

9.2 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 10.24 EKKO  

10.1 Orientering om medlemsbladet 
Elie orienterer. 

Ikke starta på noe nytt blad enda, frist for EKKO er 13. september. Satser på å ha 16 sider, 
skrive om Sjoa, promotere HA, tevlingspokalen. 

Vedtak: 
10.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 



 
 

 

8 
 

Sak 11.24 Info 

11.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Elie orienterer. 

Prøve å være aktiv på tiktok.  

Hvis noen har noen ideer, si ifra! 

Alle må være flinke på å ta bilder og videoer som kan postes. 

Promoartikler som genser, tskjorte og klistremerker bør bestilles og høre om pris. 
Bestillingsskjema for gensere som sendes ut til medlemmer. 

Vedtak: 
11.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

Sak 14.24 Høstkurs 

 14.1 Program 

 Vi skal avholde høstkurs for de nyvalgte styrene på Klækken hotell 21-22. september.             

Solveig orienterer om det foreløpige programmet for helga. 

Se eget vedlegg. 

Bruke tid fra ABU å prate om søknad LS fond, og reise til og fra HA under «Info fra ABU og 
NBU». 

Ikke ekstern kursholder i år da det ikke er satt av tid til det.  

 «Pausemat» ved inngangen til etikettekurs kl. 17.30. 

 De som har mulighet fra styret til å møte kl.08 på lørdagen gjør det. 

Vedtak: 

Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

 14. 2 Praktisk gjennomføring 

 Vi må ta en prat rundt den praktiske gjennomføringen for helga. Solveig orienterer. 

Vi ønsker bånd for å skille mellom over og under 18 år. 

Høre om innsjekk kan være før kl. 15 med hotellet. 

Er lunsj inkludert på søndagen? Solveig hører med hotellet. Hører også om meny til 
banketten. 

Eivind og Fredrik holder etikettekurs. 

Viderekommendekurs, vi ser om det er behov for å ha det ut ifra påmeldinga. Ellers har vi 
de samme kursene som vi har pleid å ha. 

Tema på banketten: Natalie sender forslag i chatten også tar vi det derfra. 
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Kursholdere: 

- Tevling -> Live og Edvard 
- Økonomi -> Margrethe og Torbjørn 
- Leder/nestleder -> Anniken og Fredrik 
- Aktivitet og nybrott -> Natalie og Eivind 
- Info -> Elie og Linn Marie? 

 Vedtak: 

 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 17.24 ABUs sommerstevne 

 17.1 Orientering  

Anniken/Fredrik orienterer om årets sommerstevne, og neste års stevne.  

Sommerstevnet i Vestby gikk veldig bra, mulighet for et godt overskudd. Skal begynne å 
skrive rapport nå, det skal være klart til 31.10. Pratet med Nannestad om veien videre. 

Nannestad skal ha sommerstevne i 2025, skal ha møte 14. august. Natalie som leder, Linn 
Marie økonomi og sekretariat, Anna Aaby spons, John vakt og mannskap, Ingrid info, 
Edvard på leir og teknisk. Tevling er ikke bestemt enda, mulig de henter en fra et annet 
lokallag. Stevneplass er ikke bestemt enda, det er førsteprioritet enn så lenge. Fredrik er 
ABU-kontakt til sommerstevnet. 

Vedtak: 

Fylkesstyret tar saken til orientering. 

  

 

Møteplan 

9-11. august, Tur for 22+, Sjoa  

16-18. august, Kursholderkurs 

2. september styremøte, Ås 

21-22. september, Høstkurs, Klækken Hotell 

27-29. september, 2.representantskapsmøte NBU 

 

Eventuelt  

Anniken drar på rep.skap. Det blir enten Fredrik eller Elie som drar som nummer to. 
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Har spurt om tilbud på høstkurs 2025 på Sanner Hotell, og fått svar om ledig kapasitet og 
pris. Er ledig de tre siste helgene i september. Veiledende pris er 3390,- for fullpensjon på 
dobbeltrom fra fredag til søndag. Kan høre om de fortsatt har ledig 19-21. september, hvis 
ikke 26-28. september. Solveig sender mail og booker det. 

 

ABU-lageret burde ryddes og lage excel-skjema. Er behov for noen hyller til der. Anniken og 
Natalie rydder det. 


